



STYRELSEMÖTE 4 - 090817

Plats & Tid: Sportkaffet, klockan 18.⁰⁰
Närvarande: Lars Hedin, Janne Eriksson, Minna Paaianen, Dick Helsing & Thomas Liljeqvist
Frånvarande: Kenneth Andersson & Pia Johansson

AGENDA

1. Föregående protokoll & Att-Göra-Lista.

- Dick har pratat med Anders Albinsson, men han vill inte ta ansvaret för juniorerna då han vill bli "läktarförälder" och titta på dottern när hon spelar.
- Carina Åkerlind har accepterat att bli Cup- & Turneringsgeneral för föreningen. Hon kommer även på ledarträffen den 26/8 för att träffa och informera samtliga ledare.
- Heddan har mailat ut de underlag avseende kommittéer som fanns.
(*Se noteringar vid punkt 6 - Övriga frågor*).
- Pia kommer att fortsätta undersöka frågan vad gäller domararvoden.
- Pia har lämnat in ändringsunderlag till banken vad gäller firmateckning etc.
- Inget är gjort vad gäller utbildningsansvarig & SISU kontakt.
(*Se noteringar vid punkt 6 - Övriga frågor*).

- Heddan & Janne fick i uppgift att jobba vidare med ett antal namn som huvudtränare för HJ. Ett namn som kom upp vid diskussionerna var Ronny Berggren.

2. Ekonomi.

Inget att rapportera eftersom Pia inte var med på mötet.

3. Rapport från våra kommittéer.

Inget att rapportera eftersom vi ännu ej fått klart med våra kommittéer.

4. Information från Ordförande.

- Heddan har kollat upp vilka olika utbildningar som finns samt även utbildning för domare. Han väntar på mer underlag vad gäller plats och tid och återkommer med mer information så snart som möjligt.
- P-94/96 har felaktigt hamnat i division 1, men Heddan har fixat med förbundet så de kommer att spela i division 2.
- F-96/97 kommer få ytterligare spelare från Skogsgymnastiken, vilket är ett angenämt problem, risken finns att det blir "för många" spelare. Heddan har pratat med förbundet och vi står först i kö för att få registrera ytterligare ett lag i serien, ifall det blir något avhopp från någon annan förening.
- Vi har haft ett möte med våra HJ tillsammans med Skogsgymnastiken. Tyvärr kom endast 2 st spelare från Per-Ols. Heddan & Janne kommer gå vidare med detta.
- Damlaget har träningsmatch hemma i Fagerstahallen på lördag (22/8) kl 14.00.



- Heddan har lagt in närvarokorten till kommunen, vilka genererar ca 65.000 SEK i intäkt. Det räcker för att täcka hallhyran.....
Fr o m säsongen 2009/2010 skall samtliga lag använda kommunens elektroniska närvarorapportering. Heddan kommer kalla till utbildning kring detta.
- Heddan håller på att planera in våra hemmamatcher vad gäller datum & tid.
- Föreningen har en policy att vi betalar domarutbildningen för de som vill bli distriktsdomare. Avgiften för detta "dras av" i efterhand från domararvodet tills den blivit "återbetald". Vi beslutade att fortsätta med den policyn.
På sikt innebär det att vi slipper kalla hit domare från Västerås som skall ha både arvode och reseersättning.

5. Sammanslagningen med Skogsgymnastiken.

Rullar på enligt plan. Det stora jobbet blir till nästa säsong då sammanslagningen skall träda i kraft.

Carina Åkerlind (ordf i valberedningen) har varit i kontakt med Skogsgymnastiken vad gäller personer som redan i år kan tänka sig att gå med i Per-Ols styrelsen, men ännu är inget klart.

6. Övriga frågor.

- Sportlotteriet
Sportlotteriet har kontakta Heddan där möjlighet ges att skapa en "unik" lott med lokal sponsring etc. Skall vi gå vidare med detta?
En enig styrelse sade Nej till detta. Det räcker med julkalendrar, ev bingolotto etc.
- Kommittéer, vilka behövs samt hur får vi folk till dessa?
 - Sponsorkommittén är klar.
 - Matcharrangemangskommitté
Namn på personer i kommittén måste fram. Valberedningen har utökat sitt ansvar till att även omfatta personer till de olika kommittéerna. Thoms kontaktar carina för att höra om hon är intresserad att vara med i detta.
 - Inköpsansvarig
Här räcker det med en person som har kontakt med avtalad leverantör.
Styrelsen föreslog och beslutade att Dick Helsing blir ytterst ansvarig för detta.
Janne Eriksson blir även med i sin roll som materialförvaltare för föreningen.
 - Utbildning- & SISUsansvarig
Här räcker det med en person. Namn saknas än.
- Leverantör av utrustning etc
Styrelsen föreslog och beslutade att gå vidare med Intersport Fagersta som leverantör på ett 3-årsavtal. Dick Helsing fick i uppdrag att kontakta Intersport.
- Evolution Bar – Köpas in eller ej?
Vi beslutade att avvakta till nästa säsong, då vi tror att det blir obligatoriskt. Bakgrunden till beslutet att vi avvaktar med inköpet är den rådande ekonomin i föreningen.



Att göra lista

<i>Ärende</i>	<i>Ansvarig</i>
Huvudtränare för HJ18 saknas fortfarande. Vi måste leta vidare.	Heddan & Janne
Pia kollar upp med förbundet hur vi skall hantera domararvoden för föreningsdomare.	Pia
Följa upp mötet med våra HJ18	Heddan & Janne
Kontakta Carina Åkerlind avseende matcharrangemangskommittén	Thomas
Utbildnings- & SISUansvarig	Heddan
Avtal med Intersport Fagersta på ett 3-årsavtal	Dick

Fagersta 2009-08-17

Thomas Liljeqvist
Sekreterare